第四届国际成纤维细胞生长因子学术会议

暨中国生物工程学会转化医学专业委员会成立大会
第四届国际成纤维细胞生长因子学术会议（4th International Conference on Fibroblast Growth Factors,ICFGFs 2016）是全球成纤维细胞生长因子研究工作者和转化医学专业领域的一场学术盛会。旨在推动成纤维细胞生长因子（FGFs）基础与转化医学研究的发展，为全球成纤维细胞生长因子研究工作者和转化医学工作者提供开展学术交流、沟通研究信息、交流经验体会，加强国际国内合作，推动科研成果转化的平台。促进全球相关研究工作者及时把握国际FGFs/FGFRs研究进展和未来发展新趋势。同时，本次会议将举行中国生物工程学会“转化医学专业委员会” （Translational Medicine Association, Chinese Society of Biotechnology）揭牌及主任、副主任和委员的聘任仪式。

会议邀请到2016高登研究会议（Gordon Research Conference）大会主席Richard Grose以及Moosa Mohammadi等十多位全球FGFs/FGFRs研究领域著名专家作大会报告。同时也邀请到中国工程院陈洪铎院士，樊代明院士，付小兵院士等转化医学领域的知名专家莅临本次盛会。
会议由国际华人生长因子协会、中国生物工程学会转化医学专业委员会、中华医学会创伤学分会创伤药物与转化应用委员会主办，温州市生物医药协同创新中心、温州大学生命科学研究院、温州医科大学药学院联合承办，上海新生源生物医药有限公司、安徽安科生物工程集团股份有限公司、广东珠海亿胜生物制药有限公司，广东南海朗肽制药有限公司，常州四药制药有限公司、杭州瑞赛普特生物科技有限公司协办。

4th International Conference on Fibroblast Growth Factors and the
Inaugural Conference of the Translational Medicine Committee, Chinese Society of Biotechnology

The 4th International Conference on Fibroblast Growth Factors (ICFGFs 2016) is an academic pageantry for global researchers on fibroblast growth factor and transnational medicine. Aimed at promoting the development of fundamental and translational medicine research on fibroblast growth factor (FGFs), ICFGFs will provide a platform for global researchers on FGFs and translational medicine to develop academic communications, exchange research information and experience, strengthen international and domestic cooperation, promote transformation of scientific research achievements, and to promote global researchers to grasp the latest progresses and new trends of FGFs/FGFRs research all over the world. Meanwhile, the opening ceremony of Translational Medicine Committee of the Chinese Society of Biotechnology, and appointment ceremony for chairman, vice chairmen and committees will be held during the conference.

In this conference, Richard Grose (Chairman of 2016 Gordon Research Conference), Moosa Mohammadi and other tens of outstanding experts on FGFs/FGFRs research will attend and give plenary lectures. Moreover, academician Hongduo Chen, academician Daiming Fan and academician Xiaobing Fu of Chinese Academy of Engineering, and some other well-known experts will be present in this conference.

This conference was hosted by International Chinese Growth Factors Society, Translational Medicine Committee of the Chinese Society of Biotechnology, Trauma drugs and Translational Application Group of Trauma Division in Chinese Medical Association, and organized by Wenzhou Collaborative Innovation Center of Biomedicine, Wenzhou University, and Wenzhou Medical University. Co-organizers of this conference include Shanghai Newsummit Biopharma (Group) Co., LTD, Changzhou Fourth Pharmaceutical Co., LTD, Zhejiang Hangzhou Receptz Biotech Co., LTD., Anhui Anke Biotechnology (Group) Co., LTD, Zhuhai Essex Bio-Pharmaceutical Co., LTD, Nanhai Longtime Pharmaceutical Co., LTD
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